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1 Opening

De voorzitter opent de vergadering om 12:55.

2 Evaluatie BEC

Blijkbaar is er van alles fout gegaan met liquiditeit en het opnemen van geld. De stichtingpas
kon niet genoeg geld op een dag opnemen. Hierover heeft het bestuur tijdens de reis niets5

gehoord. Dit is een beetje onhandig, nu is er bijvoorbeeld geld van deelnemers geleend waar
dat veel beter van de NSA had gekund.
Verder is de geannuleerde vlucht niet terugbetaald door SAS, maar hebben de meeste deel-
nemers dat wel aan SAS teruggevraagd. SAS zegt dat ze het niet terug hoeven te betalen,
maar we vermoeden dat zij geen poot hebben om op te staan. Hier moet de commissie nog10

wel mee bezig.
Voor volgend jaar wil Quinten in ieder geval door met de commissie, dat is mooi. Verder zijn
er genoeg twijfelaars om volgend jaar een nieuwe commissie te vormen.

3 Volgend bestuur

Jasper wil wel graag nog een beetje door met deze functie. Chels wil ook nog wel door, ook15

als penningmeester. Melin is van plan een beetje rond te kijken voor een nieuwe voorzitter,
we denken misschien aan Tom.

4 Website updaten

Notulen staan al op de website. Het beleidsplan van afgelopen jaar moet er nog wel op
komen, Jasper kon dit niet vinden in de Drive. In het HR staat dat dit elk jaar geüpdatet20

moet worden. Hier zullen wij ons aan houden, aar het lijkt ons overbodig aangezien ons enige
beleid is om een studiereis te laten organiseren. We gaan met de RvT in overleg of we dit
kunnen wijzigen.
Het beleidsplan heeft Melin er nu ook op gezet.

5 Rondvraag25

Niets.

6 Volgende vergadering

Ergens in juli voor de financiën.

7 Sluiting

De vergadering wordt gesloten om 13:28.30
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